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Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr.90000058625, 
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 
DOMES SĒDES PROTOKOLS 

Lielā iela 54, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430 
 
2025. gada 18. februārī Nr. 2 
 
Sēde sasaukta 2025. gada 18. februārī plkst. 14:00 
Sēde sākta 2025. gada 18. februārī plkst. 14:01 
 
Sēdē piedalās: 
19 deputāti    Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 

Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Raivis Kalējs, 
Gatis Kalniņš (attālināti), Dzintars Kudums, Jānis 
Pelnēns, Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds 
Reinis, Laila Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, 
Edgars Treimanis (attālināti), Jānis Veits, 
Aivars Galeckis, Aivars Priedols 

Pašvaldības darbinieki  Uldis Vārna, Eva Mahta, Madara Lagzdiņa, 
(klātienē)   Santa Mikāle, Guntis Lazdups, Mārtiņš Uztics, 
    Aigars Evardsons, Gints Brumbergs, Evija Farbotko, 
    Gunta Gulbe, Ilze Elbere, Kristīne Pastore, 
    Kintija Krauze, Ģirts Osis, Eduards Ikvilds 

Pašvaldības darbinieki  Ilva Jurkeviča, Uldis Pīlagers, Guntis Brūders, 
 (attālināti)   Santa Zuļģe 
Uzaicinātās personas  Kaspars Garkanis 
Citas personas   saskaņā ar pielikumu 
 
Sēdes darba kārtība: 

1. Par nekustamā īpašuma “Sanatorija “Vaiņode” 8”-3, Vaiņodes pagasts, nodošanu 
atsavināšanai otrajā izsolē 

2. Par nekustamā īpašuma “Silmalas”, Vecpils pagasts, nodošanu atsavināšanai 
trešajā izsolē 

3. Par saistošo noteikumu „ Par mājas (istabas) dzīvnieku turēšanu Dienvidkurzemes 
novadā” izdošanu 

4. Par atļauju pieņemt dāvinājumu (ziedojumu) mantu - aprīkotu kāpšanas sienu. 

5. Par saistošo noteikumu “Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2025.gada 
budžeta plānu” izdošanu 
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6. Par paredzētās darbības - vēja parka “Audari Wind” un saistītās infrastruktūras 
būvniecības Dienvidkurzemes novada Priekules pagastā - akceptēšanu 

 
Domes sēde ir atklāta, tiek veikts audiovizuāls ieraksts. 
 
Sēdi vada domes priekšsēdētājs Aivars Priedols.  
 
Sēdi protokolē administratīvās daļas vadītāja Madara Lagzdiņa. 
 

Sēdes vadītājs 
Aivars Priedols: 

uzrunas laikā informē par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
2025.gada budžeta plāna sagatavošanas procesu. 

Sēdes vadītājs 
Aivars Priedols: 

aicina balsot par deputāta Aivara Galecka iesniegto priekšlikumu 
"iekļaut darba kārtībā 6. punktu (lēmuma projekts 
DKN/2025/2.1/172 "Par paredzētās darbības - vēja parka “Audari 
Wind” un saistītās infrastruktūras būvniecības Dienvidkurzemes 
novada Priekules pagastā - akceptēšanu")". 

Balsojums par priekšlikumu "Priekšlikums iekļaut darba kārtībā 6. punktu (lēmuma 
projekts DKN/2025/2.1/172 "Par paredzētās darbības - vēja parka “Audari Wind” un 
saistītās infrastruktūras būvniecības Dienvidkurzemes novada Priekules pagastā - 
akceptēšanu")" 

Balsošanas 
rezultāts:  

par - 19 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, 
Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raivis Kalējs, Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, Aivars 
Priedols, Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds Reinis, 
Laila Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, 
Jānis Veits); pret - 0; atturas - 0; nebalsoja - 0. 

Priekšlikums pieņemts. 
 

Sēdes vadītājs 
Aivars Priedols: 

aicina balsot par deputāta Aivara Galecka iesniegto priekšlikumu 
"Priekšlikums darba kārtības 6. punktu (lēmuma projekts 
DKN/2025/2.1/172 "Par paredzētās darbības - vēja parka “Audari 
Wind” un saistītās infrastruktūras būvniecības Dienvidkurzemes 
novada Priekules pagastā - akceptēšanu") izskatīt kā 1.darba 
kārtības jautājumu". 

Balsojums par priekšlikumu "Priekšlikums darba kārtības 6. punktu (lēmuma projekts 
DKN/2025/2.1/172 "Par paredzētās darbības - vēja parka “Audari Wind” un saistītās 
infrastruktūras būvniecības Dienvidkurzemes novada Priekules pagastā - akceptēšanu") 
izskatīt kā 1.darba kārtības jautājumu.", iesniedza Aivars Galeckis 

Balsošanas 
rezultāts:  

par - 18 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, 
Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raivis Kalējs, Dzintars Kudums, Aivars Priedols, Andrejs 
Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds Reinis, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, Jānis Veits); 
pret - 0; atturas - 0; nebalsoja – 1 (Jānis Pelnēns) 
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Priekšlikums pieņemts. 

 
6.§ 

Par paredzētās darbības - vēja parka “Audari Wind” un saistītās infrastruktūras 
būvniecības Dienvidkurzemes novada Priekules pagastā - akceptēšanu 

Ziņo Dzintars 
Kudums: 

sagatavots lēmuma projekts par paredzētās darbības - vēja parka 
“Audari Wind” un saistītās infrastruktūras būvniecības 
Dienvidkurzemes novada Priekules pagastā - akceptēšanu. 

Projekta vadītājs 
Māris Kuņickis: 

informē par plānoto projektu. 

  

Deputāts Sandris Bēča plkst.14.12 atstāj sēžu zāli. 

Deputāts Sandris Bēča plkst.14.13 atgriežas sēžu zālē. 

 

Izsakās: sēdes vadītājs Aivars Priedols, deputāts Andrejs Radzevičs, 
projekta vadītājs Māris Kuņickis, deputāts Dzintars Kudums. 

Sēdes vadītājs 
Aivars Priedols: 

aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, Juris 
Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raivis Kalējs, Dzintars Kudums, Aivars Priedols, 
Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds Reinis, Laila 
Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, 
Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Pelnēns – tehnisku iemeslu dēļ) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 99 "Par paredzētās darbības - vēja 
parka “Audari Wind” un saistītās infrastruktūras 
būvniecības Dienvidkurzemes novada Priekules pagastā - 
akceptēšanu" 

Deputāts Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par balsošanas motīvu. 

  

Atbilstoši Pašvaldību likuma 38.panta trešās daļas 8.punkta regulējumam, protokolā tiek 
atspoguļots iesniegtais priekšlikums: 

Par ceļu aizsardzību, iesniedza Andrejs Radzevičs 
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1.§ 

Par nekustamā īpašuma “Sanatorija “Vaiņode” 8”-3, Vaiņodes pagasts, nodošanu 
atsavināšanai otrajā izsolē 

Ziņo Aivars Priedols: sagatavots lēmuma projekts Par nekustamā īpašuma “Sanatorija 
“Vaiņode” 8”-3, Vaiņodes pagasts, nodošanu atsavināšanai otrajā 
izsolē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, Juris 
Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raivis Kalējs, Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, 
Aivars Priedols, Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds 
Reinis, Laila Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 100 "Par nekustamā īpašuma 
“Sanatorija “Vaiņode” 8”-3, Vaiņodes pagasts, nodošanu 
atsavināšanai otrajā izsolē" 

 
2.§ 

Par nekustamā īpašuma “Silmalas”, Vecpils pagasts, nodošanu atsavināšanai 
trešajā izsolē 

Ziņo Aivars Priedols: sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma “Silmalas”, 
Vecpils pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā izsolē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, Juris 
Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raivis Kalējs, Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, 
Aivars Priedols, Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds 
Reinis, Laila Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 101 "Par nekustamā īpašuma 
“Silmalas”, Vecpils pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā 
izsolē" 

 
3.§ 

Par saistošo noteikumu “Par mājas (istabas) dzīvnieku turēšanu 
Dienvidkurzemes novadā” izdošanu 

Ziņo Dzintars 
Kudums: 

sagatavots lēmuma projekts par saistošo noteikumu „ Par mājas 
(istabas) dzīvnieku turēšanu Dienvidkurzemes novadā” 
izdošanu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, Juris 
Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raivis Kalējs, Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, 
Aivars Priedols, Inga Ratniece, Raimonds Reinis, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Andrejs Radzevičs) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 102 "Par saistošo noteikumu „ Par 
mājas (istabas) dzīvnieku turēšanu Dienvidkurzemes 
novadā” izdošanu" 

 
4.§ 

Par atļauju pieņemt dāvinājumu (ziedojumu) mantu - aprīkotu kāpšanas sienu. 

Ziņo Aivars Priedols: sagatavots lēmuma projekts par atļauju pieņemt dāvinājumu 
(ziedojumu) mantu - aprīkotu kāpšanas sienu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, Juris 
Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raivis Kalējs, Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, 
Aivars Priedols, Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds 
Reinis, Laila Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 103 "Par atļauju pieņemt dāvinājumu 
(ziedojumu) mantu - aprīkotu kāpšanas sienu." 

 
5.§ 

Par saistošo noteikumu “Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2025.gada 
budžeta plānu” izdošanu 

Ziņo Aivars 
Priedols: 

sagatavots lēmuma projekts par saistošo noteikumu “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2025.gada budžeta plānu” 
izdošanu. 

Deputāts Andrejs Radzevičs, saskaņā ar Pašvaldību likumu, lūdz izteiktos visus 
viedokļus un motīvus fiksēt protokolā. 

 

Pašvaldību likuma 38.panta trešās daļas 12.punkts nosaka, ka domes sēdes protokolā 
ieraksta pēc deputāta pieprasījuma viņa izteiktā viedokļa vai izteikšanās par balsošanas 
motīvu kopsavilkumu. 
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Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

jautā, vai arī šobrīd ir situācija, ka darbiniekiem alga ir plānota tikai 
vienpadsmit mēnešiem? 

Izsakās: izpilddirektors Uldis Vārna, deputāts Sandris Bēča, sēdes vadītājs 
Aivars Priedols, deputāts Jānis Pelnēns, finanšu un grāmatvedības 
daļas vadītājs Gints Brumbergs. 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

jautā, kur ir iespējams redzēt Ministru kabineta noteikumos Nr.1191 
"Kārtība, kādā publiska persona nomā nekustamo īpašumu no 
privātpersonas vai kapitālsabiedrības un publicē informāciju par 
nomātajiem un nomāt paredzētajiem nekustamajiem īpašumiem". šo 
noteikumu 17.punkts nosaka šīs informācijas saturu. Un savukārt, 
18.punkts nosaka, ka Nomnieks – atvasināta publiska persona – 
nodrošina šo noteikumu 17.punktā minētās informācijas publicēšanu 
savā tīmekļvietnē, kā arī izvieto to publiski pieejamā vietā attiecīgās 
atvasinātās publiskās personas adresē. Sakiet, kur var mājas lapā šo 
informāciju redzēt? 

Izsakās: sēdes vadītājs Aivars Priedols, juriste Gunta Gulbe, izpilddirektors 
Uldis Vārna. 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 1.priekšlikuma "Saistošo noteikumu papildināt ar 
jaunu 6.punktu šādā redakcijā “Izglītības iestādes saņem 80% 
(procentus) no līdzekļiem, kurus izglītības iestādes iegūst ārpus 
pamata mācību procesa, sniedzot pakalpojumus trešām personām. 
Papildus iegūtie līdzekļi tiek pārdalīti, veicot grozījumus pašvaldības 
budžetā ņemot vērā izglītības iestādes izvirzītās prioritātes.” un 
attiecīgi grozot nākamo punktu numerāciju." būtību. 

Izsakās: sēdes vadītājs Aivars Priedols, deputāts Juris Grasmanis, 
izpilddirektors Uldis Vārna, deputāts Andris Jankovskis, deputāts 
Andrejs Radzevičs, deputāts Sandris Bēča, finanšu nodaļas vadītāja 
Evija Farbotko, juriste Gunta Gulbe, deputāts Linards Tiļugs. 

Sēdes vadītājs 
Aivars Priedols: 

aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu "Saistošo noteikumu papildināt ar jaunu 6.punktu šādā 
redakcijā “Izglītības iestādes saņem 80% (procentus) no līdzekļiem, kurus izglītības 
iestādes iegūst ārpus pamata mācību procesa, sniedzot pakalpojumus trešām 
personām. Papildus iegūtie līdzekļi tiek pārdalīti, veicot grozījumus pašvaldības budžetā 
ņemot vērā izglītības iestādes izvirzītās prioritātes.” un attiecīgi grozot nākamo punktu 
numerāciju.", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  
10 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raivis Kalējs, Dzintars Kudums, Andrejs Radzevičs, 
Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  
5 (Juris Grasmanis, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, Inga 
Ratniece, Raimonds Reinis) 

"ATTURAS" -  
4 (Patricija Andersone, Aivars Galeckis, Laila Roga, Gundars 
Sisenis) 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par balsošanas motīvu: "Paldies tiem, kas šo atbalstīja un es 
ceru, ka skolām tas būs papildus motīvs strādāt aktīvāk un pēc tam 
ieguldīt mūsu bērnu nākotnē". 

Deputāte Laila 
Roga: 

izsakās par balsošanas motīvu. 

  

Deputāts Raimonds Reinis plkst.14.55 atstāj sēžu zāli. 

 

Sēdes vadītājs Aivars Priedols plkst.14.56 izziņo sēdes pārtraukumu. 

 

Sēdes vadītājs Aivars Priedols plkst.15.09 atsāk sēdi. 

 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 2.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžeta projektā, samazinot iestādes “Centrālā pārvade” plānotos 
izdevumu pozīcijā “5130 Zīmola un mārketinga stratēģijas izstrāde 11 
955” par 11955 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus EKK 2275 
Skaidrojums- Ņemot vērā ka 2025. gada budžeta projektā atalgojums 
ir paredzēts tikai 11.mēnešiem izdevumu “Zīmola un mārketinga 
stratēģijas izstrāde” ir nelietderīgi." būtību. 

Izsakās: izpilddirektors Uldis Vārna, deputāts Linards Tiļugs. 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžeta projektā, samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” plānotos izdevumu pozīcijā “5130 Zīmola un mārketinga 
stratēģijas izstrāde 11 955” par 11955 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus EKK 2275 
Skaidrojums- Ņemot vērā ka 2025. gada budžeta projektā atalgojums ir paredzēts tikai 
11.mēnešiem izdevumu “Zīmola un mārketinga stratēģijas izstrāde” ir nelietderīgi.", 
iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  1 (Andrejs Radzevičs) 

"PRET" -  
11 (Patricija Andersone, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, 
Raivis Kalējs, Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, 
Raimonds Reinis, Laila Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs) 

"ATTURAS" -  
7 (Sandris Bēča, Aivars Galeckis, Juris Grasmanis, Gatis 
Kalniņš, Inga Ratniece, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par balsošanas motīvu: "Es tomēr balsoju, ka ir nelietderīgi 
izlietoti divpadsmit tūkstoši, bet protams, to var. Un vēl kolēģis Linards 
Tiļugs no tēvzemiešiem teica, ka viņš nezina, kur tas līgums. Es varu 
pateikt - viņš ir kultūras komitejas sēžu materiālos. Un dīvaini, ka 
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kultūras komitejas vadītājs nezina, kas un nav izlasījis tos materiālus. 
Nu tas gan ir dīvaini, ka nespēj pat sev sagatavotu materiālu kopumu 
izlasīt. Ka ir šāds līgums un neko nepieņemt, kaut ko nomuļļāt, bet 
varbūt tā bija tāda tīšām rīcība". 

Izsakās: deputāts Linards Tiļugs. 

  

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 3.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” plānotos 
izdevumu pozīcijā “5110 Attīstības programmas uzraudzības ziņojums 
2022.-2024.g. un stratēģijas vidus posma novērtējums 30 000 “ un 
attiecīgi palielināt izdevumus Sociālā dienesta atlīdzību 12 mēnešiem 
Skaidrojums- Nav ieplānots 12.mēnešiem alga" būtību. 

Izsakās: deputāts Andris Jankovskis, deputāts Andrejs Radzevičs, deputāts 
Raivis Kalējs, sēdes vadītājs Aivars Priedols, izpilddirektors Uldis 
Vārna, Attīstības un uzņēmējdarbības daļas vadītāja Una Ržepicka. 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” plānotos izdevumu pozīcijā “5110 Attīstības programmas 
uzraudzības ziņojums 2022.-2024.g. un stratēģijas vidus posma novērtējums 30 000 “ 
un attiecīgi palielināt izdevumus Sociālā dienesta atlīdzību 12 mēnešiem Skaidrojums- 
Nav ieplānots 12.mēnešiem alga", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  2 (Sandris Bēča, Andrejs Radzevičs) 

"PRET" -  
5 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Aivars 
Priedols, Raimonds Reinis) 

"ATTURAS" -  
11 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Raivis Kalējs, Jānis Pelnēns, Inga Ratniece, Laila Roga, Gundars 
Sisenis, Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Gatis Kalniņš -) 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 4.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” 
struktūrvienības “Bārtas un Kalētu pagastu apvienības pārvalde” 
plānotos izdevumu pozīcijā “2242 Traktora T-40 , T2824LB uzturēšana 
un remonts 3000” par 2500 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus 
Rucavā Sociālā darbinieka kabineta Telpās konstatēts pelējums uz 
sienas un griestiem. Nepieciešams veikt pretpelējuma apstrādi un 
kosmētisko remontu. Skaidrojums- Nesamērīgi izdevumi, bet daudz 
svarīgāk nodrošināt drošus darba apstākļus sociālam dienestam 
Rucavā" būtību. 

Izsakās: deputāts Jānis Pelnēns, sēdes vadītājs Aivars Priedols, deputāts 
Dzintars Kudums, deputāts Andrejs Radzevičs, deputāts Andris 
Jankovskis. 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” struktūrvienības “Bārtas un Kalētu pagastu apvienības 
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pārvalde” plānotos izdevumu pozīcijā “2242 Traktora T-40 , T2824LB uzturēšana un 
remonts 3000” par 2500 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus Rucavā Sociālā 
darbinieka kabineta Telpās konstatēts pelējums uz sienas un griestiem. Nepieciešams 
veikt pretpelējuma apstrādi un kosmētisko remontu. Skaidrojums- Nesamērīgi izdevumi, 
bet daudz svarīgāk nodrošināt drošus darba apstākļus sociālam dienestam Rucavā", 
iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  3 (Sandris Bēča, Andrejs Radzevičs, Jānis Veits) 

"PRET" -  
6 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Aivars 
Priedols, Raimonds Reinis, Gundars Sisenis) 

"ATTURAS" -  
10 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Gatis Kalniņš, Raivis Kalējs, Jānis Pelnēns, Inga Ratniece, Laila 
Roga, Linards Tiļugs, Edgars Treimanis) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Priekšlikums noraidīts.  

Sēdes vadītājs 
Aivars Priedols: 

aicina balsot par deputāta Andreja Radzeviča iesniegto 5.priekšlikumu 
"Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot iestādes 
“Centrālā pārvade” struktūrvienības “Bārtas un Kalētu pagastu 
apvienības pārvalde” plānotos izdevumu pozīcijā “2242 Traktora 
Belarus 820, T3010LS uzturēšana un remonts 3823” par 500 EUR un 
attiecīgi palielināt izdevumus Sociālā darbinieka kabineta Telpās 
konstatēts pelējums uz sienas un griestiem. Nepieciešams veikt 
pretpelējuma apstrādi un kosmētisko remontu. Skaidrojums- 
Nesamērīgi izdevumi, bet daudz svarīgāk nodrošināt drošus darba 
apstākļus.". 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” struktūrvienības “Bārtas un Kalētu pagastu apvienības 
pārvalde” plānotos izdevumu pozīcijā “2242 Traktora Belarus 820, T3010LS uzturēšana 
un remonts 3823” par 500 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus Sociālā darbinieka 
kabineta Telpās konstatēts pelējums uz sienas un griestiem. Nepieciešams veikt 
pretpelējuma apstrādi un kosmētisko remontu. Skaidrojums- Nesamērīgi izdevumi, bet 
daudz svarīgāk nodrošināt drošus darba apstākļus.", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  2 (Sandris Bēča, Andrejs Radzevičs) 

"PRET" -  
6 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Aivars 
Priedols, Raimonds Reinis, Gundars Sisenis) 

"ATTURAS" -  
11 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Gatis Kalniņš, Raivis Kalējs, Jānis Pelnēns, Inga Ratniece, Laila 
Roga, Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 6.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” 
struktūrvienības “Bārtas un Kalētu pagastu apvienības pārvalde” 
plānotos izdevumu pozīcijā “2322 Traktors JUMZ ” par 1000 EUR un 
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attiecīgi palielināt izdevumus “Grobiņas Doktorāta pagrabstāva 
pārbūve, piekļuves nodrošināšana, lietusūdens atvadīšana no 
pagrabstāva. Realizācija sadalot kārtās. 2025.-Tehniskā projekta 
izstrāde, lietus ūdens novadīšana.” Skaidrojums- Pastāv dubultā 
finansējuma risks. Nodrošināt kvalitatīvus veselības aprūpes 
pakalpojumus, uzlabot mediķu darba apstākļus . Ilgstoši nerisināts!!! 
Nav salīdzināma un pamatota summa salīdzinot ar citām teritorijām." 
būtību. 

Izsakās: sēdes vadītājs Aivars Priedols, deputāts Andrejs Radzevičs, 
izpilddirektors Uldis Vārna 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” struktūrvienības “Bārtas un Kalētu pagastu apvienības 
pārvalde” plānotos izdevumu pozīcijā “2322 Traktors JUMZ ” par 1000 EUR un attiecīgi 
palielināt izdevumus “Grobiņas Doktorāta pagrabstāva pārbūve, piekļuves 
nodrošināšana, lietusūdens atvadīšana no pagrabstāva. Realizācija sadalot kārtās. 
2025.-Tehniskā projekta izstrāde, lietus ūdens novadīšana.” Skaidrojums- Pastāv 
dubultā finansējuma risks. Nodrošināt kvalitatīvus veselības aprūpes pakalpojumus , 
uzlabot mediķu darba apstākļus . Ilgstoši nerisināts!!! Nav salīdzināma un pamatota 
summa salīdzinot ar citām teritorijām.", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  1 (Andris Jankovskis) 

"PRET" -  
9 (Patricija Andersone, Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, 
Dzintars Kudums, Aivars Priedols, Inga Ratniece, Raimonds 
Reinis, Laila Roga, Gundars Sisenis) 

"ATTURAS" -  4 (Gatis Kalniņš, Raivis Kalējs, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"NEPIEDALĀS" -  
5 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Jānis Pelnēns, Andrejs 
Radzevičs, Linards Tiļugs) 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Deputāts 
Linards Tiļugs: 

izsakās par balsošanas motīvu. 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par balsošanas motīvu: "Labi, ka deputāts no tēvzemiešiem, 
Tiļuga kungs, ir sapratis par Baltkrievijas līgumu. Tagad viņš ir 
restartējies. Bet šajās sanāksmēs praktiski nebija iespējams runāt 
tāpēc, ka fails, kurā parādījās šie traktori, es saprotu pēc apzīmējuma, 
ir datēts tikai 7.februārī. Uz iepriekšējām sanāksmēm šie nebija. Nebija 
arī informācija, ka nebūs šis finansējums attiecībā uz poliklīniku, 
doktorātu. Vienalga kā mēs to saucam, ne jau runa iet par to. 
Manuprāt, ka ļoti daudzviet pašvaldības uztur un mēs redzam, ka mēs 
tāpat nomājam. Es izlasu tos dokumentus, kad ir pieejami. Ir cilvēki, 
kas nespēj to, kas viņam kā komitejas vadītājam ir pieejami." 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 7.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” 
struktūrvienības “Bārtas un Kalētu pagastu apvienības pārvalde” 
plānotos izdevumu pozīcijā “2322 Degviela Traktoram T-40, T2824LB” 
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par 1000 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus “Grobiņas Doktorāta 
pagrabstāva pārbūve, piekļuves nodrošināšana, lietusūdens 
atvadīšana no pagrabstāva. Realizācija sadalot kārtās. 2025.-
Tehniskā projekta izstrāde, lietus ūdens novadīšana.” Skaidrojums- 
Pastāv dubultā finansējuma risks. Nodrošināt kvalitatīvus veselības 
aprūpes pakalpojumus , uzlabot mediķu darba apstākļus. Ilgstoši 
nerisināts!!! Nav salīdzināma un pamatota summa salīdzinot ar citām 
teritorijām." būtību. 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” struktūrvienības “Bārtas un Kalētu pagastu apvienības 
pārvalde” plānotos izdevumu pozīcijā “2322 Degviela Traktoram T-40, T2824LB” par 
1000 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus “Grobiņas Doktorāta pagrabstāva pārbūve, 
piekļuves nodrošināšana, lietusūdens atvadīšana no pagrabstāva. Realizācija sadalot 
kārtās. 2025.-Tehniskā projekta izstrāde, lietus ūdens novadīšana.” Skaidrojums- 
Pastāv dubultā finansējuma risks. Nodrošināt kvalitatīvus veselības aprūpes 
pakalpojumus , uzlabot mediķu darba apstākļus . Ilgstoši nerisināts!!! Nav salīdzināma 
un pamatota summa salīdzinot ar citām teritorijām.", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  3 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs) 

"PRET" -  
8 (Patricija Andersone, Aivars Galeckis, Juris Grasmanis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Aivars Priedols, Raimonds Reinis, 
Gundars Sisenis) 

"ATTURAS" -  
7 (Gatis Kalniņš, Raivis Kalējs, Jānis Pelnēns, Inga Ratniece, 
Laila Roga, Linards Tiļugs, Jānis Veits) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Edgars Treimanis) 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 8.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” 
struktūrvienības “Bārtas un Kalētu pagastu apvienības pārvalde” 
plānotos izdevumu pozīcijā “2232 Degviela VW Caddy KZ-1843” par 
1500 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus “Grobiņas Doktorāta 
pagrabstāva pārbūve, piekļuves nodrošināšana, lietus ūdens 
atvadīšana no pagrabstāva. Realizācija sadalot kārtās. 2025.-
Tehniskā projekta izstrāde, lietus ūdens novadīšana.” Skaidrojums- 
Izšķērdīga rīcība ar pašvaldības līdzekļiem , salīdzinot ar citām līdzīgām 
pārvaldēm. Nodrošināt kvalitatīvus veselības aprūpes pakalpojumus, 
uzlabot mediķu darba apstākļus. Ilgstoši nerisināts!!! Nav salīdzināma 
un pamatota summa salīdzinot ar citām teritorijām." būtību. 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” struktūrvienības “Bārtas un Kalētu pagastu apvienības 
pārvalde” plānotos izdevumu pozīcijā “2232 Degviela VW Caddy KZ-1843” par 1500 
EUR un attiecīgi palielināt izdevumus “Grobiņas Doktorāta pagrabstāva pārbūve, 
piekļuves nodrošināšana, lietus ūdens atvadīšana no pagrabstāva. Realizācija sadalot 
kārtās. 2025.-Tehniskā projekta izstrāde, lietus ūdens novadīšana.” Skaidrojums- 
Izšķērdīga rīcība ar pašvaldības līdzekļiem , salīdzinot ar citām līdzīgām pārvaldēm. 
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Nodrošināt kvalitatīvus veselības aprūpes pakalpojumus , uzlabot mediķu darba 
apstākļus . Ilgstoši nerisināts!!! Nav salīdzināma un pamatota summa salīdzinot ar citām 
teritorijām.", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  1 (Andrejs Radzevičs) 

"PRET" -  
5 (Aivars Galeckis, Dzintars Kudums, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Gundars Sisenis) 

"ATTURAS" -  
12 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Raivis Kalējs, Jānis 
Pelnēns, Inga Ratniece, Laila Roga, Linards Tiļugs, Jānis Veits) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Edgars Treimanis) 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 9.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” 
struktūrvienības “Grobiņas pārvalde” plānotos izdevumu pozīcijā “2322 
Zālāju pļaušanas darbi 150000” par 20000 EUR un attiecīgi palielināt 
izdevumus “Grobiņas Doktorāta pagrabstāva pārbūve, piekļuves 
nodrošināšana, lietusūdens atvadīšana no pagrabstāva. Realizācija 
sadalot kārtās. 2025.-Tehniskā projekta izstrāde, lietus ūdens 
novadīšana.” Skaidrojums- Nodrošināt kvalitatīvus veselības aprūpes 
pakalpojumus , uzlabot mediķu darba apstākļus . Ilgstoši nerisināts!!!" 
būtību. 

Izsakās: deputāts Andris Jankovskis, deputāts Andrejs Radzevičs. 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” struktūrvienības “Grobiņas pārvalde” plānotos izdevumu 
pozīcijā “2322 Zālāju pļaušanas darbi 150000” par 20000 EUR un attiecīgi palielināt 
izdevumus “Grobiņas Doktorāta pagrabstāva pārbūve, piekļuves nodrošināšana, 
lietusūdens atvadīšana no pagrabstāva. Realizācija sadalot kārtās. 2025.-Tehniskā 
projekta izstrāde, lietus ūdens novadīšana.” Skaidrojums- Nodrošināt kvalitatīvus 
veselības aprūpes pakalpojumus , uzlabot mediķu darba apstākļus . Ilgstoši 
nerisināts!!!", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  3 (Sandris Bēča, Raivis Kalējs, Andrejs Radzevičs) 

"PRET" -  
4 (Aivars Galeckis, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis) 

"ATTURAS" -  
9 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars Kudums, Laila Roga, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"NEPIEDALĀS" -  3 (Inga Ratniece, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs) 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par balsošanas motīvu: "Redzat, ka ja mums mazus 
priekšlikumus, mēs strīdamies, diskutējam ilgi. Te pat neviens nevar 
paskaidrot par 150 tūkstošu likteni. Vienkārši, ar vienu roku mēs varam 
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aizlaist. Neviens neatbild - ne finanšu daļa, ne izpilddirektors, kas 
paraksta rēķinus. Pilnīga bezatbildība. Paldies.". 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 10.priekšlikuma "Veikt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā. Pārcelt no 04.7410-01 Projekts - Panorāmas 
maršruta attīstība – DIENVIDKURZEME pamatkapitāla veidošanas 9 
937 eur, uz Sports Aizputē Skaidrojums- Iekšējais ūdensvads atrodas 
avārijas stāvoklī, vairākas reizes ir veikts neliels avārijas remonts. 
Novērst avārijas situāciju sporta bāzē, un 2025 projekta īstenošana 
nenotiks , jo tiks uzsākta 2026. gada I ceturkšņa beigās" būtību. 

Balsojums par priekšlikumu "Veikt grozījumus 2025.gada budžetā projektā. Pārcelt no 
04.7410-01 Projekts - Panorāmas maršruta attīstība – DIENVIDKURZEME 
pamatkapitāla veidošanas 9 937 eur, uz Sports Aizputē Skaidrojums- Iekšējais 
ūdensvads atrodas avārijas stāvoklī, vairākas reizes ir veikts neliels avārijas remonts. 
Novērst avārijas situāciju sporta bāzē, un 2025 projekta īstenošana nenotiks , jo tiks 
uzsākta 2026. gada I ceturkšņa beigās", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  

17 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, Juris 
Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Raivis Kalējs, 
Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, Andrejs 
Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds Reinis, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Gatis Kalniņš, Edgars Treimanis) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts. 
 

Deputāts Aivars Galeckis plkst.15.56 atstāj sēžu zāli. 

  

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 11.priekšlikuma "Veikt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā. Pārcelt no 04.7410-01 Projekts - Panorāmas 
maršruta attīstība – DIENVIDKURZEME pamatkapitāla veidošanas 
1500 eur, uz Sports Kazdangā. Skaidrojums- Bojāts esošais jumta 
segums. Nepieciešams jumta seguma remonts. 1500, un 2025 
projekta īstenošana nenotiks , jo tiks uzsākta 2026. gada I ceturkšņa 
beigās" būtību. 

Balsojums par priekšlikumu "Veikt grozījumus 2025.gada budžetā projektā. Pārcelt no 
04.7410-01 Projekts - Panorāmas maršruta attīstība – DIENVIDKURZEME 
pamatkapitāla veidošanas 1500 eur, uz Sports Kazdangā. Skaidrojums- Bojāts esošais 
jumta segums. Nepieciešams jumta seguma remonts. 1500, un 2025 projekta 
īstenošana nenotiks , jo tiks uzsākta 2026. gada I ceturkšņa beigās", iesniedza Andrejs 
Radzevičs 

"PAR"  -  
17 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Raivis Kalējs, 
Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, Andrejs 
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Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds Reinis, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Edgars Treimanis) 

Priekšlikums pieņemts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 12.priekšlikuma "Veikt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā. Pārcelt no 04.7410-01 Projekts - Panorāmas 
maršruta attīstība – DIENVIDKURZEME pamatkapitāla veidošanas 
27630 eur, uz TIC Aizputē Skaidrojums- Siena ir katastrofālā stāvoklī, 
nokritis apmetums, vizuāli nepievilcīgi izskatās un mitrums turpina 
bojāt ēkas sienas ar vien vairāk. Ēka izskatās vizuāli nepievilcīgi un 
mitrums to bojā ar vien vairāk un tiek jau bojātas ēkas konstrukcijas, 
un 2025 projekta īstenošana nenotiks , jo tiks uzsākta 2026. gada I 
ceturkšņa beigās" būtību. 

  

Deputāts Raivis Kalējs plkst.15.57 atstāj sēžu zāli. 

 

Balsojums par priekšlikumu "Veikt grozījumus 2025.gada budžetā projektā. Pārcelt no 
04.7410-01 Projekts - Panorāmas maršruta attīstība – DIENVIDKURZEME 
pamatkapitāla veidošanas 27630 eur, uz TIC Aizputē Skaidrojums- Siena ir katastrofālā 
stāvoklī, nokritis apmetums, vizuāli nepievilcīgi izskatās un mitrums turpina bojāt ēkas 
sienas ar vien vairāk. Ēka izskatās vizuāli nepievilcīgi un mitrums to bojā ar vien vairāk 
un tiek jau bojātas ēkas konstrukcijas, un 2025 projekta īstenošana nenotiks , jo tiks 
uzsākta 2026. gada I ceturkšņa beigās", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  

15 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, 
Aivars Priedols, Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds 
Reinis, Laila Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Gatis Kalniņš, Edgars Treimanis) 

Priekšlikums pieņemts. 
 

Deputāts Aivars Galeckis atgriežas sēžu zālē. 

  

u Deputāts 
Raimonds 
Reinis: 

ziņo par iesniegtā 13.priekšlikuma "Veikt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā. Pārcelt no 04.7410-01 Projekts - Panorāmas 
maršruta attīstība – DIENVIDKURZEME pamatkapitāla veidošanas 
39000 eur uz P/A Dienvidkurzemes novada tūrisma centra dotāciju, 
projekta īstenošana tiks uzsākta 2026. gada I ceturkšņa beigās, lai 
nodrošinātu aģentūras darbu un izvirzīto mērķu sasniegšanu 2025. 
gadā." būtību. 
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Izsakās: deputāts Andrejs Radzevičs, deputāts Raimonds Reinis, deputāts 
Linards Tiļugs. 

Balsojums par priekšlikumu "Veikt grozījumus 2025.gada budžetā projektā. Pārcelt no 
04.7410-01 Projekts - Panorāmas maršruta attīstība – DIENVIDKURZEME 
pamatkapitāla veidošanas 39000 eur uz P/A Dienvidkurzemes novada tūrisma centra 
dotāciju, projekta īstenošana tiks uzsākta 2026. gada I ceturkšņa beigās, lai nodrošinātu 
aģentūras darbu un izvirzīto mērķu sasniegšanu 2025. gadā.", iesniedza Raimonds 
Reinis 

"PAR"  -  

18 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, Juris 
Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, 
Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, Andrejs 
Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds Reinis, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts. 
 

Sēdes vadītājs Aivars Priedols plkst.16.00 izziņo sēdes pārtraukumu. 

  

Deputāts Raivis Kalējs atstāj sēdi. 

  

Sēdes vadītājs Aivars Priedols plkst.16.15 atsāk sēdi. 

  

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

norāda, ka procedūra ir jāievēro un jāpaziņo, ka sēde ir tiek turpināta 
un atklāta. Lūdzu korekti ievērot sēdes vadību. 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 14.priekšlikuma "Lēmumprojekta preambulu 
papildināt ar vārdiem šādā redakcijā " budžeta projektā atlīdzība 
(atalgojums) ir paredzēts tikai 11 vienpadsmit mēnešiem"" būtību. 

  

Deputāts Sandris Bēča plkst.16.16 atgriežas sēžu zālē pēc izsludinātā pārtraukuma. 

  

Izsakās: sēdes vadītājs Aivars Priedols, izpilddirektors Uldis Vārna, deputāts 
Andrejs Radzevičs. 

Balsojums par priekšlikumu "Lēmumprojekta preambulu papildināt ar vārdiem šādā 
redakcijā " budžeta projektā atlīdzība ( atalgojums ) ir paredzēts tikai 11 vienpadsmit 
mēnešiem"", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  2 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs) 

"PRET" -  
6 (Andris Jefimovs, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Laila Roga, Gundars Sisenis) 
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"ATTURAS" -  
10 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, Juris 
Grasmanis, Gatis Kalniņš, Dzintars Kudums, Inga Ratniece, 
Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par balsošanas motīvu: "Ļoti žēl, ka šo priekšlikumu 
neatbalstīja, lai ieviestu skaidrību par to, ka šobrīd tās naudas ir tik, cik 
ir palicis. Pareizi kolēģis Juris pieminēja, ka tas nozīmē, ka nākamā 
gadā ir uzreiz jābūt divpadsmit algām. Būs grūtāk sastādīt, jo vieglāk, 
ka tā alga ir izmaksāta. Tad ir lielāka elastība. Bet tātad šobrīd par 
decembra darbu decembrī praktiski nebūs saņemt iespējas. Un otra 
lieta, kā mēs zinām, darbiniekiem ir tiesības pieprasīt avansu līdz 
20.datumam. Un šādas iespējas, tas nozīmē, ka nebūs.". 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 15.priekšlikuma "Lēmumprojektu papildināt ar 
4.punktu šādā redakcijā "4. Finanšu daļa līdz 15. martam sagatavot 
priekšlikumus par finansējumu atlīdzībai 12 vienpadsmit mēnešiem"" 
būtību. 

Balsojums par priekšlikumu "Lēmumprojektu papildināt ar 4.punktu šādā redakcijā "4. 
Finanšu daļa līdz 15. martam sagatavot priekšlikumus par finansējumu atlīdzībai 12 
vienpadsmit mēnešiem"", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  2 (Sandris Bēča, Andrejs Radzevičs) 

"PRET" -  
4 (Aivars Galeckis, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis) 

"ATTURAS" -  
11 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Inga Ratniece, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Gatis Kalniņš) 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 16.priekšlikuma "Lēmumprojektu papildināt ar 
5.punktu šādā redakcijā "5. Dotāciju Pāvilostas ostai projektu 
realizācijai izmaksā tikai atbilstoši saņemto rēķinu apjomam, kas 
saistīti ar konkrētā projekta realizāciju . Pāvilostas ostai mēneša laikā 
ir jāatgriež pašvaldībai līdzekli, kurus tā atgūst no ārējiem finansētajiem 
realizējot projektu. Gadījumā ja realizējot projektu tiek piemērotas 
finanšu korekcijas vai sodi par to atbild Ostas pārvaldnieks" būtību. 

Izsakās: sēdes vadītājs Aivars Priedols, deputāts Andrejs Radzevičs, finanšu 
nodaļas vadītāja Evija Farbotko, deputāts Linards Tiļugs. 

Balsojums par priekšlikumu "Lēmumprojektu papildināt ar 5.punktu šādā redakcijā "5. 
Dotāciju Pāvilostas ostai projektu realizācijai izmaksā tikai atbilstoši saņemto rēķinu 
apjomam, kas saistīti ar konkrētā projekta realizāciju . Pāvilostas ostai mēneša laikā ir 
jāatgriež pašvaldībai līdzekli, kurus tā atgūst no ārējiem finansētajiem realizējot projektu. 
Gadījumā ja realizējot projektu tiek piemērotas finanšu korekcijas vai sodi par to atbild 
Ostas pārvaldnieks "", iesniedza Andrejs Radzevičs 
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"PAR"  -  
4 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andrejs Radzevičs, Edgars 
Treimanis) 

"PRET" -  2 (Aivars Priedols, Raimonds Reinis) 

"ATTURAS" -  
11 (Patricija Andersone, Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, Inga Ratniece, 
Laila Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Jānis Veits) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Gatis Kalniņš) 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Sēdes vadītājs Aivars Priedols publiski uzņemas vainu, ka nav saskaņots, laužam 
līgumu. 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 17.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” plānotos 
izdevumu pozīcijā “2261 Regus Management Latvia SIA, Biroja 
mēneša maksa 11 704 ” par 8000 EUR un attiecīgi proporcionāli 
palielināt izdevumus izglītības iestādām mācību līdzekļu iegādei 
Skaidrojums- Nav pamatota īre Rīgā, nodrošināt tiesisku . Lauzt 
līgumu" būtību. 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” plānotos izdevumu pozīcijā “2261 Regus Management 
Latvia SIA, Biroja mēneša maksa 11 704 ” par 8000 EUR un attiecīgi proporcionāli 
palielināt izdevumus izglītības iestādām mācību līdzekļu iegādei Skaidrojums- Nav 
pamatota īre Rīgā, nodrošināt tiesisku . Lauzt līgumu", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  
5 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  2 (Aivars Priedols, Raimonds Reinis) 

"ATTURAS" -  
10 (Patricija Andersone, Aivars Galeckis, Juris Grasmanis, Andris 
Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, Inga Ratniece, Laila 
Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Gatis Kalniņš) 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 18.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” 
struktūrvienības “Grobiņas pārvalde” plānotos izdevumu pozīcijā “2262 
VW Tiguan NO 9250...9012” par 2000 EUR un attiecīgi palielināt 
izdevumus “Grobiņas Doktorāta pagrabstāva pārbūve, piekļuves 
nodrošināšana, lietusūdens atvadīšana no pagrabstāva. Realizācija 
sadalot kārtās. 2025.-Tehniskā projekta izstrāde, lietus ūdens 
novadīšana.” Skaidrojums- dārgas komplektācijas (ALLSPACE) 
automašīnas noma, bez pamatojuma, nelietderīgi izdevumi, 
Nodrošināt kvalitatīvus veselības aprūpes pakalpojumus , uzlabot 
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mediķu darba apstākļus . Ilgstoši nerisināts!!! Nomainīt pret lētāku 
piemēram CADDY kāda ir daudziem pārvaldniekiem" būtību. 

  

Deputāts Juris Grasmanis plkst.16.31 atstāj sēžu zāli. 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” struktūrvienības “Grobiņas pārvalde” plānotos izdevumu 
pozīcijā “2262 VW Tiguan NO 9250...9012” par 2000 EUR un attiecīgi palielināt 
izdevumus “Grobiņas Doktorāta pagrabstāva pārbūve, piekļuves nodrošināšana, 
lietusūdens atvadīšana no pagrabstāva. Realizācija sadalot kārtās. 2025.-Tehniskā 
projekta izstrāde, lietus ūdens novadīšana.” Skaidrojums- dārgas komplektācijas ( 
ALLSPACE) automašīnas noma , bez pamatojuma , nelietderīgi izdevumi, Nodrošināt 
kvalitatīvus veselības aprūpes pakalpojumus , uzlabot mediķu darba apstākļus . Ilgstoši 
nerisināts!!! Nomainīt pret lētāku piemēram CADDY kāda ir daudziem pārvaldniekiem", 
iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  3 (Gatis Kalniņš, Andrejs Radzevičs, Edgars Treimanis) 

"PRET" -  2 (Aivars Priedols, Raimonds Reinis) 

"ATTURAS" -  

12 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, 
Inga Ratniece, Laila Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Jānis 
Veits) 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 19.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” plānotos 
izdevumu pozīcijā “2262 VW Touareg, Nr. KA 9329...” par 10000 EUR 
un attiecīgi palielināt izdevumus “Grobiņas Doktorāta pagrabstāva 
pārbūve, piekļuves nodrošināšana, lietusūdens atvadīšana no 
pagrabstāva. Realizācija sadalot kārtās. 2025.-Tehniskā projekta 
izstrāde, lietus ūdens novadīšana.” Skaidrojums- Ļoti dārgas un 
ekskluzīvas automašīnas noma , bez pamatojuma , nelietderīgi 
izdevumi, Nodrošināt kvalitatīvus veselības aprūpes pakalpojumus , 
uzlabot mediķu darba apstākļus . Ilgstoši nerisināts!!!" būtību. 

Izsakās: izpilddirektors Uldis Vārna, deputāts Jānis Pelnēns, deputāts Andrejs 
Radzevičs. 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” plānotos izdevumu pozīcijā “2262 VW Touareg, Nr. KA 
9329...” par 10000 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus “Grobiņas Doktorāta 
pagrabstāva pārbūve, piekļuves nodrošināšana, lietusūdens atvadīšana no 
pagrabstāva. Realizācija sadalot kārtās. 2025.-Tehniskā projekta izstrāde, lietus ūdens 
novadīšana.” Skaidrojums- Ļoti dārgas un ekskluzīvas automašīnas noma , bez 
pamatojuma , nelietderīgi izdevumi, Nodrošināt kvalitatīvus veselības aprūpes 
pakalpojumus , uzlabot mediķu darba apstākļus . Ilgstoši nerisināts!!!", iesniedza Andrejs 
Radzevičs 
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"PAR"  -  
10 (Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Jānis Pelnēns, Aivars 
Priedols, Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, Gundars Sisenis, 
Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  1 (Raimonds Reinis) 

"ATTURAS" -  
6 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, Andris 
Jankovskis, Dzintars Kudums, Laila Roga) 

Priekšlikums pieņemts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par balsošanas motīvu: "Paldies, ka kaut ko saklausījāt. Es 
ļauju shēmot. Ja es sākšu analizēt to iepirkumu, tad, manuprāt, 
Krimināllikuma 308.panta jaunā redakcija tieši gaida. Un tur pat bez 
personiskās ieinteresētības. Un tieši par iepirkumiem. Iesaku 
noklausīties vienu otru interviju, vienu palasīt. Es domāja, ka 
Evardsona kungs jau ļoti labi var teikt, ka tas uz jums neattieksies. Tā 
kā iepirkumu komisija droši, strauji uz priekšu rīkojaties, mēģiniet vēl 
kādu tādu skolnieku autobusu, kas nespēj paveikt.". 

  

Deputāts Juris Grasmanis atgriežas sēžu zālē. 

  

Sēdes vadītājs 
Aivars Priedols: 

aicina balsot par deputāta Andreja Radzeviča iesniegto 
20.priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā 
samazinot iestādes “Centrālā pārvade” struktūrvienības “Grobiņas 
pārvalde” plānotos izdevumu pozīcijā “2322 Zālāju pļaušanas darbi 
150000” par 20000 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus “Grobiņas 
Doktorāta pagrabstāva pārbūve, piekļuves nodrošināšana, 
lietusūdens atvadīšana no pagrabstāva. Realizācija sadalot kārtās. 
2025.-Tehniskā projekta izstrāde, lietus ūdens novadīšana.” 
Skaidrojums- Nodrošināt kvalitatīvus veselības aprūpes pakalpojumus 
, uzlabot mediķu darba apstākļus . Ilgstoši nerisināts!!!". 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” struktūrvienības “Grobiņas pārvalde” plānotos izdevumu 
pozīcijā “2322 Zālāju pļaušanas darbi 150000” par 20000 EUR un attiecīgi palielināt 
izdevumus “Grobiņas Doktorāta pagrabstāva pārbūve, piekļuves nodrošināšana, 
lietusūdens atvadīšana no pagrabstāva. Realizācija sadalot kārtās. 2025.-Tehniskā 
projekta izstrāde, lietus ūdens novadīšana.” Skaidrojums- Nodrošināt kvalitatīvus 
veselības aprūpes pakalpojumus , uzlabot mediķu darba apstākļus . Ilgstoši 
nerisināts!!!", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  1 (Andrejs Radzevičs) 

"PRET" -  3 (Jānis Pelnēns, Raimonds Reinis, Gundars Sisenis) 

"ATTURAS" -  

11 (Patricija Andersone, Aivars Galeckis, Andris Jankovskis, 
Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, Dzintars Kudums, Aivars 
Priedols, Inga Ratniece, Laila Roga, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 
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"NEPIEDALĀS" -  2 (Sandris Bēča, Linards Tiļugs) 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 21.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” 
struktūrvienības “Grobiņas pārvalde” plānotos izdevumu pozīcijā “2224 
Izdevumi par atkritumu savākšanu, izvešanu no apdzīvotām vietām un 
teritorijām ārpus apdzīvotām vietām un atkritumu utilizāciju 144 083” 
par 50000 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus EKK2275 
Skaidrojums- Nav salīdzināma un pamatota summa salīdzinot ar citām 
teritorijām." būtību. 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” struktūrvienības “Grobiņas pārvalde” plānotos izdevumu 
pozīcijā “2224 Izdevumi par atkritumu savākšanu, izvešanu no apdzīvotām vietām un 
teritorijām ārpus apdzīvotām vietām un atkritumu utilizāciju 144 083” par 50000 EUR un 
attiecīgi palielināt izdevumus EKK2275 Skaidrojums- Nav salīdzināma un pamatota 
summa salīdzinot ar citām teritorijām.", iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  
9 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Aivars Priedols, Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  1 (Raimonds Reinis) 

"ATTURAS" -  
6 (Patricija Andersone, Aivars Galeckis, Dzintars Kudums, Jānis 
Pelnēns, Laila Roga, Gundars Sisenis) 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Gatis Kalniņš, Linards Tiļugs) 

Priekšlikums pieņemts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 22.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” 
struktūrvienības “Bārtas un Kalētu pagastu apvienības pārvalde” 
plānotos izdevumu pozīcijā “2233 Izdevumi par transporta 
pakalpojumiem 21040” par 2000 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus 
“Grobiņas Doktorāta pagrabstāva pārbūve, piekļuves nodrošināšana, 
lietusūdens atvadīšana no pagrabstāva. Realizācija sadalot kārtās. 
2025.-Tehniskā projekta izstrāde, lietus ūdens novadīšana.” 
Skaidrojums- Racionālāks budžeta līdzekļu izlietojums , Nodrošināt 
kvalitatīvus veselības aprūpes pakalpojumus , uzlabot mediķu darba 
apstākļus. Ilgstoši nerisināts!!! Nav salīdzināma un pamatota summa 
salīdzinot ar citām teritorijām." būtību. 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” struktūrvienības “Bārtas un Kalētu pagastu apvienības 
pārvalde” plānotos izdevumu pozīcijā “2233 Izdevumi par transporta pakalpojumiem 
21040” par 2000 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus “Grobiņas Doktorāta pagrabstāva 
pārbūve, piekļuves nodrošināšana, lietusūdens atvadīšana no pagrabstāva. Realizācija 
sadalot kārtās. 2025.-Tehniskā projekta izstrāde, lietus ūdens novadīšana.” 
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Skaidrojums- Racionālāks budžeta līdzekļu izlietojums , Nodrošināt kvalitatīvus 
veselības aprūpes pakalpojumus , uzlabot mediķu darba apstākļus . Ilgstoši nerisināts!!! 
Nav salīdzināma un pamatota summa salīdzinot ar citām teritorijām.", iesniedza Andrejs 
Radzevičs 

"PAR"  -  
4 (Sandris Bēča, Aivars Priedols, Andrejs Radzevičs, Edgars 
Treimanis) 

"PRET" -  3 (Aivars Galeckis, Juris Grasmanis, Raimonds Reinis) 

"ATTURAS" -  
10 (Patricija Andersone, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, 
Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, Inga Ratniece, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Jānis Veits) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Gatis Kalniņš) 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 23.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” plānotos 
izdevumu pozīcijā “2314 Prezentācijas preces, ziedi, suvenīru 
komplekti dažādos pasākumos, pateicības, diplomi, konditorejas 
izstrādājumi u.c 82 000 “ par 20000 EUR un attiecīgi palielināt 
izdevumus Sociālā dienesta atlīdzību 12 mēnešiem Skaidrojums- Nav 
ieplānots 12.mēnešiem alga" būtību. 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” plānotos izdevumu pozīcijā “2314 Prezentācijas preces, 
ziedi, suvenīru komplekti dažādos pasākumos, pateicības, diplomi, konditorejas 
izstrādājumi u.c 82 000 “ par 20000 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus Sociālā 
dienesta atlīdzību 12 mēnešiem Skaidrojums- Nav ieplānots 12.mēnešiem alga", 
iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs, Edgars Treimanis) 

"PRET" -  2 (Raimonds Reinis, Gundars Sisenis) 

"ATTURAS" -  
8 (Patricija Andersone, Aivars Galeckis, Gatis Kalniņš, Dzintars 
Kudums, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, Inga Ratniece, Jānis 
Veits) 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Juris Grasmanis, Andrejs Radzevičs) 

Priekšlikums noraidīts. 
 

Sēdes vadītājs 
Aivars Priedols: 

izsakās par balsošanas motīvu. 

Izsakās: deputāts Linards Tiļugs. 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

ziņo par iesniegtā 24.priekšlikuma "Izdarīt grozījumus 2025.gada 
budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” plānotos 
izdevumu pozīcijā “1147 Piemaksa par papildu darbu 180000” par 
47854 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus atlīdzības apmēru 
pirmskolas izglītības programmā Skolotāju palīgs finansēšana uz EKK 
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1119 Skaidrojums- Ņemot vērā ka 2025. gada budžeta projektā 
Centrālā administrācija Piemaksa par papildu darbu paredzēts 180000 
bet 2024.gadā šim mērķim bija plānots tikai 80000. Nav pamata tik 
lielam neproporcionālam piemaksu pieaugumam Centrālā 
administrācijā. Plānots palielināt algu par vismaz 40 eur mēnesī 
skolotāju palīgiem" būtību. 

Sēdes vadītājs Aivars Priedols aicina atbalstīt šo priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu "Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot 
iestādes “Centrālā pārvade” plānotos izdevumu pozīcijā “1147 Piemaksa par papildu 
darbu 180000” par 47854 EUR un attiecīgi palielināt izdevumus atlīdzības apmēru 
pirmskolas izglītības programmā Skolotāju palīgs finansēšana uz EKK 1119 
Skaidrojums- Ņemot vērā ka 2025. gada budžeta projektā Centrālā administrācija 
Piemaksa par papildu darbu paredzēts 180000 bet 2024.gadā šim mērķim bija plānots 
tikai 80000. Nav pamata tik lielam neproporcionālam piemaksu pieaugumam Centrālā 
administrācijā. Plānots palielināt algu par vismaz 40 eur mēnesī skolotāju palīgiem", 
iesniedza Andrejs Radzevičs 

"PAR"  -  

17 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, Juris 
Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis Kalniņš, 
Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, Andrejs 
Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds Reinis, Laila Roga, 
Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Edgars Treimanis) 

Priekšlikums pieņemts. 
 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par balsošanas motīvu: "Paldies par atbalstu, ka šis atkal ir 
guvis. Ņemot vērā, ka šis ir viens no tiem būtiskiem uzdevumiem, ko 
jūs esat uzticējuši veikt šajā pašvaldībā, tas ir, izglītība un sports. 
Pārējos divus priekšlikumus es atsaucu. Tā kā varat tuvoties finišam. 
Paldies, ka ir šis priekšlikums atbalstīts un ka auklītēm būs kaut vai 
neliels pieaugums. Tas nav 5%, par cik pārējiem nav ne cik. Tas ir tas 
grūtais darbs. Un es aicinu visus kolektīvus strādāt. Tāda ir mūsu 
rocība. Priekšlikums bija ļoti salāgots ar šī brīža finanšu spēju.". 

Izsakās: sēdes vadītājs Aivars Priedols, deputāts Linards Tiļugs, finanšu un 
grāmatvedības daļas vadītājs Gints Brumbergs, finanšu nodaļas 
vadītāja Evija Farbotko. 

 

Atbilstoši Pašvaldību likuma 38.panta trešās daļas 8.punkta regulējumam, protokolā tiek 
atspoguļoti iesniegtie priekšlikumi: 

Izdarīt grozījumus 2025.gada budžetā projektā samazinot iestādes “Centrālā pārvade” 
plānotos izdevumu pozīcijā “1147 Piemaksa par papildu darbu 180000” par 47854 EUR 
un attiecīgi palielināt izdevumus atlīdzības apmēru pirmskolas izglītības programmā 
Skolotāju palīgs finansēšana uz EKK 1119 Skaidrojums- Ņemot vērā ka 2025. gada 
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budžeta projektā Centrālā administrācija Piemaksa par papildu darbu paredzēts 180000 
bet 2024.gadā šim mērķim bija plānots tikai 80000. Nav pamata tik lielam 
neproporcionālam piemaksu pieaugumam Centrālā administrācijā. Plānots palielināt 
algu par vismaz 40 eur mēnesī skolotāju palīgiem, iesniedza Andrejs Radzevičs 

Grobiņas HES saņem neproporcionāli lielāku Ceļa fonda finansējumu, kā pārējais 
novads., iesniedza Andrejs Radzevičs 

 

Sēdes vadītājs Aivars Priedols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Aivars Galeckis, Juris 
Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Dzintars Kudums, Jānis Pelnēns, Aivars Priedols, 
Andrejs Radzevičs, Inga Ratniece, Raimonds Reinis, Laila 
Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs, Edgars Treimanis, 
Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 104 "Par saistošo noteikumu “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2025.gada budžeta 
plānu” izdošanu" 

 

Izsakās: sēdes vadītājs Aivars Priedols. 

Deputāts 
Andrejs 
Radzevičs: 

izsakās par balsošanas motīvu: "Godātie klātesošie! Mēs aizvadījām 
trīs stundas saspringta darba. Lai veiktu šo saspringto darbu, ir 
strādājuši ļoti daudz darbinieki. Protams, ļoti lielu pateicību es vēlos 
vēlreiz pateikt Evijai, kas tik tiešām augstā profesionālā līmenī 
sagatavot, ja viņai ļauj, viņa atbild, ja neļauj, dziļjūtīgi paklusē. Un tad 
varbūt kāds priekšlikums rodas aplams. Es saku paldies. Vēl es vēlos 
izteikt, kas saistās ar izglītības jomu, attīstības daļai un droši vien tiem 
- Grīņa kungam un kas vēl nodarbojās ar tāmēšanu. Ļoti žēl, ka pēc 
tam, kad tika nosprausti termiņi, tiešām tas darbs tika paveikts reti 
savlaicīgi, šajā budžeta procesā iznāca ļoti daudzas notāmētās lietas 
izmest ārā no žoga. Bet acīmredzot vēl šie plānošanas procesi ir 
jāuzlabo, lai neliktu darbiniekiem veikt liekus uzdevumus. Vēl es gribu 
teikt paldies daudziem darbiniekiem, kādreiz šķiet viņiem arī uzbrauc, 
bet uzbrauc noteikti tajos gadījumos, ja viņiem liek virzīt idejas un 
priekšlikumus, kam varbūt viņi paši dziļi iekšienē nepiekrīt. Bet 
administrācija spiež un viņi ne tik labas un pārliecinātas lietas virza. 
Paldies arī tiem, kas lieki nostrādā. Es atvainojos vēl Guntas Gulbes 
kundzei par reiz neprecīzi sniegto informāciju. To es minēju, ka 
izdarīšu domes sēdes laikā un es to izdaru. Ja man bijusi taisnība vai 
esmu bijis maldībā ar informāciju, es atvainojos. Pie tās kritikas, ko 
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saklausīja šajā sēdē, bija pārsteigti, kāpēc nobalsoju Par. Es minēšu, 
kāpēc es nobalsoju Par. Tas ir tāpēc, ka tika atbalstītas varbūt vairākas 
būtiskas iniciatīvas, kas bija paskrējušas garām. Un pirmais ir auklīšu 
algas. Otrā, iniciatīva, kas bija izložņājusi pa telpām, tas ir pamata 
ieguldījums Priekules slimnīcā, lai varētu iegādāties rentgenu un veikt 
kvalificētas un nepieciešamas operācijas mūsu iedzīvotājiem. Jāsaka 
arī tas, ka atrada 1600 euro Kazdangas sporta zāles jumta remontam 
vai 9000 euro Aizputes sporta zālei, dažreiz šķiet, bet diemžēl jeb par 
laimi sabiedrība mūs ir algojusi, lai mēs rūpētos par tām domām un 
vajadzībām, ko viņas vēlas. Un te nevar būt lieka neviena minūte, ja 
izdodas sabiedrībai nelielu lietu kaut kā norealizēt. Tāpēc paldies 
visiem, kas ir bijuši . Paldies arī sekretāriem, kas ir visu pierakstījuši. 
Ar šo balsojumu Par es nekādā veidā nelegalizēju tās, iespējams 
prettiesiski uzņemtos līzingus, ilgtermiņa auto nomas un vēl citas 
prettiesiskas darbības, kas te notiek. Kaut vai es uzreiz varu pateikt, 
mēs redzam, ka uz Lielās ielas ārējā finansējuma ietvarā Led spuldzes 
nomaina ar Led spuldzēm. Kaut gan es zinu, ka projekta pieteikumā 
es norādīju, ka projektu vadītāja tur pinās un varbūt kādreiz ir 
neprecīza un nespēj arī ar PVN. Tas projekta pieteikums ir balstīts uz 
to, ka tur ir nātrija spuldzes. Un es šobrīd to arī piefiksēju un tas arī 
aizies tur. Vēl, tieši tāpēc, ka te ir patvaļa un patvarīga rīcība, un pat ja 
vienu projektu nevar normāli norealizēt. Un tad gadījumā, ja tur būs 
finanšu korekcijas, tad ir jāpiedzen tā summa no tiem darbiniekiem, 
kas ir devuši tādus norādījumus, lai šādi faktiski šmauktu ar 
publiskajiem līdzekļiem. Paldies visiem par to lielo darbu, kas veikts. 
Un arī bez dažādām piemaksām, kas vienkārši ikdienā strādā šajā 
pašvaldībā un dara viņu labāku skolā, bērnudārzā, kultūrā, sportā un 
arī komunālā saimniecībā. Paldies.". 

 
 
Sēde slēgta plkst. 17:08 
 
Domes priekšsēdētājs Aivars Priedols 
 25.02.2025. 

 
Administratīvās daļas vadītāja Madara Lagzdiņa 
 25.02.2025. 

 


